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Notulen van de Algemene Ledenvergadering  

Gehouden op vrijdag 8 maart 2024 in de Immanuelkerk te Ermelo  

Aanwezig tijdens de vergadering; 

Voorzitter    : De heer B. van der Mooren 

Secretaris    : De heer D. te Brake 

Penningmeester  : De heer W. Sparling 

Bestuurslid ad hoc  : Mevr. E. Nijenhuis 

 

Aanwezig Leden    

Mw. H. Weerstra, Dhr. D. Tillema, Dhr. H. van Zetten, Dhr. H. Gerards, Dhr. D. 

van Wijngaarden, Dhr. Hop,  Dhr. H. Vermeul, Mw. H. van der Weide, Mw. M. 

Klunder, Dhr. J. Geitenbeek, Dhr. D. Heutink,  Mw. L. Borgmeier-Koster, Dhr. H. 

Brand, Dhr. En Mw. M. de Lussanet 

 

Afwezig met kennisgeving 

C.J. Kool, Mw. M. Bon, Mw. J. Staal – Dobbenberg, Dhr. W. Krijt, Dhr. En Mw. A. 

van Oosten, Dhr. G.J. Koele, Dhr. J. Oostindie, Dhr. en Mw. H. Beukers, E.G. 

van IJken, Mw. W. Timmer, Dhr. R. Slangen, Dhr. R. Sietsma en Mw. J. 

Oosterhof.  

1. Opening 

Om 20.00 uur opent de voorzitter, de heer B. van der Mooren, de vergadering 

en heet iedereen hartelijk welkom.  

Alvorens de vergadering te vervolgen staat hij stil bij het overlijden van Dhr. A. 

Tromp, oud penningmeester van de Oranjevereniging Ermelo 

Het bestuur is trots op de voorpaginafoto van het Ermelo’s Weekblad waarbij 

het vaandel gepresenteerd wordt aan de lezers en bevolking van Ermelo. 

 

2. Vaststellen agenda 
De voorzitter vraagt of iedereen zich kan vinden in de agenda en of er 
nog aanvullingen zijn.  
- Tussen agendapunt 9 en 10 volgt nog een mededeling over 

bestuurssamenstelling. 
- De Punten 5 en 6 worden gewisseld. Eerst verslag 

kascontrolecommissie en daarna financieel verslag 2023. 
 

3. Verslag van de vorige Algemene Ledenvergadering 9 maart 2023 
Bij punt wordt de vraag gesteld hoe de verhouding met de gemeente 
Ermelo is. Antwoord is, dat de gemeentesubsidie verstrekt waardoor de 
kosten van Koningsdag en de Nationale Dodenherdenking voor een 
groot deel zijn gedekt. Verder heeft de verantwoordelijk wethouder ook 
de suggestie gegeven om het ledenaantal te verhogen. Hier is en wordt 
hard aan gewerkt.  
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De vergadering gaat akkoord met het verslag en wordt getekend. Met 
dank aan de secretaris,  Dhr. D. te Brake, voor het maken van het 
verslag. 
 

4. Jaarverslag 2023 door de Voorzitter 
Voor het volledige jaarverslag verwijst de voorzitter naar de website van 
de Oranjevereniging Ermelo. Hij neemt wel de hoogtepunten door van 
2023. 
In 2023 bestond de vereniging 125 jaar. Dit is gevierd met een 
Oranjetentoonstelling in Museum Parkzicht en, met ondersteuning en 
inrichting door de Vereniging Historisch Ermeloo, in de Pannenfabriek. 
Daarnaast was er ook een receptie met een mooi programma in de 
Muzenhof. Hier waren ongeveer 90 personen bij aanwezig. De 
vereniging was ook aanwezig bij de start van nieuwe seizoen, Spot on 
Ermelo. 
Nadat het vaandel in de Muzenhof en de opslag had gestaan, is het 
verhuisd naar de tentoonstellingen. Eerst in Museum Parkzicht en 
daarna naar de Pannenfabriek. Nu staat het vaandel, in elke geval voor 
een jaar, in het Huis van Ermelo. Er zijn gesprekken gaande over een 
permanente plek in Het Pakhuis. 
De evenementen in 2023 waren Free Ermelo, Koningsdag en de 
Nationale Dodenherdenking. Deze zijn goed verlopen met een ruime 
opkomst van onze inwoners en gasten. 
Het bestuur is al druk met de voorbereidingen voor de viering van de 
80-jarige bevrijding in 2025. 
Jaarverslag voorzitter wordt afgerond met applaus van de aanwezigen. 
Op de vraag of er ook rekening gehouden wordt met het feit dat de 
bevrijding van de NW Veluwe door o.a. Canadezen is gebeurd, was het 
antwoord dat hier ook rekening mee wordt gehouden. De KMS verleent 
medewerking met het uitvoeren van de plannen. 
 

5. Verslag Kascontrolecommissie 2023  
Dhr. H. van Zetten en Dhr. M. de Lussanet geven, als kascontrolecommissie, 
verslag van de controle van de boeken van de Oranjevereniging Ermelo. 
Enkele opmerkingen van de commissie: 
-  Het verschil van betalende leden en ingeschreven leden is fors. De 

penningmeester gaat dit na en het bestuur kijkt wat hiermee gedaan gaat 
worden. Statuten nakijken of er een royement kan volgen op niet betalen. 

- Het is nodig om bezuinigingen te gaan doorvoeren om proberen om bv de 
post per brief te vervangen in email naar de leden. Blijft wel dat leden die 
geen email hebben of willen opgeven alsnog per post wordt 
gecommuniceerd. Enkele leden geven aan om post te willen rondbrengen. 

- Terugbrengen van vergaderkosten is een onderwerp dat al wordt 
gehanteerd door het bestuur.  

- Overige opmerkingen van commissie worden behandeld door bestuur. 
De Penningmeester wordt gedechargeerd en het bestuur bedankt voor de 
activiteiten in 2023. 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gekozen, dit zijn: 
- Dhr. M.  Lussanet (2e keer) 
- Mw. L. Borgmeijer (1e keer) 
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Hierna volgt een pauze. 
 

6. Verslag penningmeester over 2023 
Het ledenaantal is met 15% gestegen t.o.v. 2023. Op dit moment 437 leden 
tegen 381 in 2023.  
De bijdrage van het VVV is weggevallen voor activiteiten die samen werden 
gedaan. Door een stijging van de kosten van o.a. gemeente en andere eisen 
voor veiligheid.  
De vereniging is financieel gezond, maar het is wel nodig om te blijven 
opletten.  
De vergadering adviseert om een meerjarenbegroting op te stellen. 
De penningmeester belooft om met een aangepaste begroting te komen voor 
2024. Deze moet, zo goed als, sluitend zijn.  

 
 

7. Programma voor 2024 en verder 
- Oranjegids: de Oranjegids 2024 wordt verspreid samen met het 

Ermelo’s Weekblad. Er worden extra exemplaren verspreid op 
campings en via VVV en bibliotheek en andere verdeelplekken in 
het dorp. 

- MDH, uitgever van de Oranjegids plaatst gratis advertenties in de, 
door haar, uitgegeven bladen en publicaties. 

- Evenementen voor 2024 zijn: 27 april Koningsdag en 4 mei 
Nationale Herdenking (Dodenherdenking). 

- Medewerkers gevraagd om mee te werken bij de evenementen. 
 

8. Presentatie onderzoek ‘Oranje en meer 2028 ‘ door Dhr. D. Tillema en 
Mw. E. Nijenhuis 
Via een PowerPointpresentatie geeft Dhr. Tillema een duidelijke en 
interessante weergave van de resultaten van het onderzoek onder de leden 
en belanghebbende.  
 

9. Aanwijzen vertrouwenspersoon 
Het bestuur gaat bekijken of er een gedragscode nodig is voor de 
Oranjevereniging Ermelo en daar eventueel aangekoppeld een te benoemen 
vertrouwenspersoon. 
 

10. Bestuurssamenstelling en Rondvraag 
Het bestuur stelt voor om Mw. E. Nijenhuis toe te voegen als bestuurslid van 
de Oranjevereniging Ermelo. Zij heeft sinds Koningsdag 2-023 het bestuur als 
bestuurslid ondersteund bij diverse ad hoc zaken. Zij wil geen bestuurlijke 
verantwoordelijkheid dragen, maar is wel bereid om als “bestuurslid ad hoc” 
haar ondersteuning in het bestuur voort te zetten. 
De vergadering stemt hiermee in. 
Rondvraag: 
- Waarom heeft Mw. Scholten als erelid geen uitnodiging gekregen voor 

deze vergadering , vraagt Mw. Klunder. De penningmeester geeft dat de 
familie Scholten hadden bedankt voor de Oranjevereniging Ermelo i.v.m. 
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met verhuizing naar elders. Maar hij gaat dit uitzoeken en neemt contact 
op. 

- Dhr. D. van Wijngaarden geeft aan dat in het Museum Parkzicht nog 
steeds een Oranjetentoonstelling te bezoeken is. 

- Mw. L. Borgmeijer vraagt waar de Oranjegids allemaal te krijgen is. Door 
de Ja/Nee stickers op de deur krijgt niet iedereen een gids. Naast het VVV 
en het Huis der Gemeente zal gekeken worden naar meer plekken om de 
Oranjegids te verspreiden.  

- Dhr. de Lussanet geeft aan dat de komende maanden drukke maanden 
gaan worden. 

- Ledenwerving kan gebeuren op de kleedjesmarkt en op scholen. 
- De Oranjegids 2024 is in uitvoering. 
- Oproep van het bestuur om een aanvulling van bestuursleden en 

vrijwilligers voor de komende evenementen.  
 

11.  Sluiting 
Om ongeveer 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt iedereen 
voor zijn of haar komst. Waarna, onder het genot van een drankje en hapje, 
met Oranjebitter, nog werd doorgepraat. 
 
 
Ermelo, 9 maart 2024 
 

 

  

Drs. B.M. van der Mooren 
Voorzitter Oranjevereniging Ermelo 

D. te Brake 
Secretaris Oranjevereniging Ermelo 

 

 


